
 

З А П И С Н И К 

            са  VI ванредне седнице Научног већа Института за биолошка истраживања "Синиша 

Станковић" – Института од националног значаја за Републику Србију, одржане дана 16.01.2025. 

године у Малој сали Института, са почетком у 10 часова. 

 

Од укупно 30 чланова Већа, седници присуствујe 25 чланова. 

Седници присуствују следећи чланови: др Благојевић Душко, науч. саветник; др Будински 

Ивана, в.н. сарадник; др Војновић Милутиновић Данијела, науч. саветник; др Вуков Тања, науч. 

саветник; др Гламочлија Јасмина науч. саветник; др Ђикановић Весна, науч. саветник; др Ђорђевић 

Ана, науч. саветник; др Зоговић Невена, нaуч. саветник; др Илијин Лариса, науч. саветник; др Јојић 

Вида, науч. саветник; др Коларевић Стоимир, научни саветник; др Мијатовић Сања, науч. саветник; 

др Милер Марко, в.н. сарадник; др Мирков Ивана, науч. саветник; др Михаиловић Мирјана, науч. 

саветник; др Мишић Данијела, науч. саветник; др Несторовић Наташа, науч. саветник;   др Павловић 

Слађан, науч. саветник; др Пауновић Момир, науч. саветник; др Перић Матаруга Весна, науч. 

саветник; др Петковић Бранка, науч. саветник; др Савковић Урош, в.н. сарадник; др Тарасјев 

Алексеј, науч. саветник; др Филиповић Бранко, науч. саветник и др Шилер Бранислав, науч. 

саветник. 

Седници не присуствују следећи чланови: др Давидовић Слободан, в.н. сарадник; др 

Оташевић Весна, науч. саветник; др Пешић Милица, науч. саветник; др Саксида Тамара науч. 

саветник и др Стојановић Ивана, науч. саветник. 

 

 

За ову седницу предложен је следећи 

 

Д  Н  Е  В  Н  И      Р  Е  Д 

 

1. Разматрање и давање сагласности на Извештај о раду Института за биолошка  

истраживања „Синиша Станковић“ – Института од националног значаја за Републику Србију 

за 2024. годину који се доставља Министарству науке, технолошког развоја и иновација 

Републике Србије; 

 

2. Разматрање и давање сагласности на предлог дописа Института за биолошка  

истраживања „Синиша Станковић“ – Института од националног значаја за Републику Србију 

који се упућује Институту за молекуларну генетику и генетичко инжењерство Универзитета 

у Београду везано за давање подршке о укидању нормирања. 

 

                                                       

Др Тања Вуков, председник Научног већа, отворила је VI ванредну седницу Научног већа, 

утврдила да постоји кворум за рад и одлучивање, након чега су чланови Научног већа једногласно 

усвојили предложени дневни ред. 

 

I 

Др Тања Вуков је отворила ову тачку дневног реда у оквиру које Научно веће разматра и 

даје сагласност на Извештај о раду Института за биолошка за биолошка истраживања „Синиша 

Станковић“ – Института од националног значаја за Републику Србију, Универзитет у Београду са 

радним задацима за 2024. годину, који се доставља Министарству науке, технолошког развоја и 

иновација Републике Србије. 

Др Тања Вуков је дала реч др Мирјани Михаиловић, директору Института која је обавестила 

чланове Већа да је наведени извештај израђен у форми које дало Министарство науке, технолошког 

развоја и иновација Републике Србије, да је унос текста лимитиран бројем карактера и да ће се 

уколико постоји могућност унети допуна коју је дала др Јасмина Гламочлија. 



Др Тања Вуков је позвала чланове Већа да дају своје предлоге и сугестије на предложени 

извештај, а како истих није било, Научно веће једногласно је донело одлуку о давању сагласности 

на Извештај о раду Института за биолошка за биолошка истраживања „Синиша Станковић“ – 

Института од националног значаја за Републику Србију, Универзитет у Београду са радним 

задацима за 2024. годину, који се доставља Министарству науке, технолошког развоја и иновација 

Републике Србије.   

 

II 

Др Тања Вуков је отворила ову тачку дневног реда у оквиру које Научно веће разматра и 

даје сагласност на предлог дописа Института за биолошка истраживања „Синиша Станковић“ – 

Института од националног значаја за Републику Србију који се упућује Институту за молекуларну 

генетику и генетичко инжењерство Универзитета у Београду везано за давање подршке о укидању 

нормирања и позвала чланове Већа да дају своје предлоге и сугестије на исти. Имајући у виду да се 

нико од чланова Већа није јавио за реч, Научно веће једногласно је донело одлуку о давању 

сагласности на предложени текст дописа који ће се упутити Институту за молекуларну генетику и 

генетичко инжењерство Универзитета у Београду.  

 

 

*               *              * 

 

Седница је завршена у 10,06 часова.                                                                                               

 

                        Записничар                                                                         Председник Научног већа 

                    Дубравка Заилац                                                                            Др Тања Вуков 


